



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
301623690		14, 18	27-08-2010	JOINT TOP ASIA COMPANY LIMITED ROOM 43, 7/F, SINO INDUSTRIAL PLAZA 9 KAI CHEUNG ROAD, KOWLOON BAY, KOWLOON HONG KONG	Benny Kong & Yeung Unit 2901, 29th Floor, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, Admiralty, HONG KONG
301744407		12	18-02-2011	亞洲能源集團有限 公司 香港 九龍塘 施他 佛道 1 號地下	亞洲能源集團有限公司 香港 九龍塘 施他佛道 1 號地 下
301812681	HÄAGEN-DAZS SECRET SENSATIONS	29, 30	08-04-2011	General Mills Marketing, Inc. Number One General Mills Boulevard,	VIVIEN CHAN & CO. 38/F Cosco Tower, Grand Millennium Plaza, 183 Queen's Road Central, HONG KONG

公報編號 Journal No.: 428

公布日期 Publication Date: 17-06-2011

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

Minneapolis,
Minnesota 55426,
UNITED STATES